
Protokół nr 0022.34.2025 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego 

w dniu 11 lutego 2025 r.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 9:00. Obradom przewodniczył Starosta Robert 

Kropidłowski.

W posiedzeniu udział wzięli (załącznik nr 1 do protokołu):
1. Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar B anasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak 

oraz

Zygmunt Sołtysiak - Skarbnik Powiatu
Krystyna Woźniak - Naczelnik Wydziału Finansów

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
wymagane ąuorum.

Porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego (załącznik nr 2 do protokołu):

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 29 stycznia 2025 r.

3. Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji, Naczelnik Wydziału Inwestycji 

i Rozwoju - projekt uchwały Zarządu Powiatu, bieżące sprawy oświaty, informacje 

o naborach wniosków o dofinansowanie z zewnętrznych programów.

4. Skarbnik - propozycje zmian w budżecie powiatu na 2025 r.

5. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - projekt uchwały Rady Powiatu, 

sprawy bieżące.

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

7. Zamknięcie obrad.

Przebieg posiedzenia
Ad 1.

Starosta odczytał porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego. Nie zgłoszono uwag do 

porządku, został on jednomyślne przyjęty.
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Ad 2.

Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.33.2025 

z dnia 29 stycznia 2025 r. Protokół został przyjęty jednomyślnie.

Ad 3.

W posiedzeniu uczestniczyły: p. Sobczak - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju oraz 

p. Szkudlarek - Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji.

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju p. Sobczak poinformowała o planowanych naborach 

wniosków o dofinansowanie w ramach następujących programów:

• Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej - nabór wniosków 

w zakresie edukacji ekologicznej. Planuje się złożenie dwóch wniosków dla szkół (LO 

w Kole - doposażenie pracowni w pomoce dydaktyczne, ZSRCKU w Kościelcu - 

tablice i wiaty edukacyjne) oraz wniosek na organizację powiatowej olimpiady 

ekologicznej wraz z dniem ziemi i lasu. Zarząd wyraził zgodę.

• Ministerstwo Sportu i Turystyki - nabór wniosków w ramach programu rozwoju 

infrastruktury sportowej. W ramach Programu można ubiegać się o dofinansowanie 

projektów związanych z: budową nowych obiektów sportowych, takich jak sale, hale, 

pływalnie, boiska itp., modernizacją lub rozbudową istniejących obiektów, 

dostosowaniem infrastruktury do potrzeb osób niepełnosprawnych, poprawą 

standardów technicznych, energetycznych i bezpieczeństwa obiektów.

• Ministerstwo Sportu i Turystyki - nabór wniosków dotyczący modernizacji boisk typu 

Orlik.

Pani Sobczak opuściła posiedzenie.

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji p. Szkudlarek przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Kolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do podejmowania wszelkich 

czynności w relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie w zakresie 

realizacji programu Erasmus+ finansowanego ze środków Unii Europejskiej.

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.34.92.2025

Następnie p. Szkudlarek poinformowała o pismach:
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1. Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji - prośba o dokonanie zmian w planie wydatków 

w zakresie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli polegających 

na przesunięciu pomiędzy paragrafami łącznej kwoty 256.910 zł. Środki przeznacza się 

dla: Liceum Ogólnokształcącego w Kole - kwota 40.020 zł, Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Technicznych w Kłodawie - kwota 27.840 zł, Zespołu Szkół 

Technicznych w Kole - kwota 57.420 zł, Zespołu Szkół Ekonomiczno- 

Administracyjnych w Kole - kwota 31.580 zł, Zespołu Opiekuńczo-Edukacyjno- 

Wychowawczego w Kole - kwota 57.420 zł, Zespołu Szkół ROKU w Kościelcu - kwota 

42.630 zł. Zarząd wyraził zgodę.

2. Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji - prośba o dokonanie zmian w planie wydatków 

polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami kwoty 82,08 zł. W związku 

z nowelizacją ustawy o dniach wolnych od pracy - 24 grudnia stał się dniem wolnym 

od pracy. Mając na uwadze powyższe liczba dni pracujących w roku zmniejszyła się, 

co spowodowało wzrost stawki godzinowej dla wykonawców udzielających 

nieodpłatnych porad prawnych. Zarząd wyraził zgodę.

3. Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu - prośba 

o wyrażenie zgody na podjęcie działań zmierzających do utworzenia nowego kierunku 

w zawodzie technik weterynarii. Omówiono szacunkowe koszty związane 

z doposażeniem ww. pracowni w środki dydaktyczne. Zarząd wyraził zgodę na 

utworzenie nowego kierunku.

4. Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Technicznych w Kłodawie - prośba o wsparcie 

finansowe w kwocie 2.000 zł na zorganizowanie „Maratonu Matematycznego dla 

Ósmoklasistów". Pieniądze zostaną przeznaczone na nagrody dla uczestników 

konkursu. Zarząd wyraził zgodę.

5. p. - prośba o wsparcie finansowe w organizacji kolejnego rejsu.

Z uwagi na brak możliwości prawnych przekazania środków finansowych osobie 

fizycznej Zarząd nie wyraził zgody.

6. Zespołu Szkół Technicznych w Kole - prośba o wsparcie finansowe w kwocie ok. 

23.000 zł z przeznaczeniem na zakup pomocy dydaktycznych. Zarząd wyraził zgodę.

Ponadto p. Szkudlarek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Kolskiego w sprawie 

wyłączenia Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Kole z Zespołu Opiekuńczo - 

Edukacyjno - Wychowawczego w Kole. Zarząd nie wniósł uwag do projektu.
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Ad 4.
Skarbnik omówił propozycje zmian w budżecie powiatu na 2025 r.:

1. Powiatowy Zarząd Dróg w Kole - prośba o dokonanie zmiany w planie finansowym 

polegającej na zwiększeniu w dziale 600 rozdział 60014 § 6050 o kwotę - 1.650.000 zł. 

Środki przeznacza się na realizację zadania „Przebudowa ulicy Przemysłowej w Kole” 

w związku z podjętą decyzją o ubieganiu się o dofinansowanie w ramach rezerwy 

subwencji ogólnej. Zarząd wyraził zgodę.

2. Uchwały Rady Miejskiej Koła - w sprawie udzielenia Powiatowi pomocy finansowej 

w 2025 r. na zadania: „Budowa północnej obwodnicy Koła w ciągu drogi powiatowej 

nr 3205P”, „Przebudowa drogi powiatowej nr 3459P ul. M. Konopnickiej w Kole”, 

„Przebudowa ulicy 20-go Stycznia w Kole”, „Rozbudowa ul. Powstańców Wlkp. 

w Kole”, „Poprawa bezpieczeństwa na ul. Kolejowej w Kole”. Zarząd wyraził zgodę na 

wprowadzenie środków do budżetu powiatu.

3. Dom Pomocy Społecznej w Kole - prośba o dokonanie zmian w planie finansowym 

polegających na zwiększeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 7.332 zł. Zwiększa 

się plan dochodów z tytułu naliczonej kary umownej z tytułu nienależytego 

wykonywania umowy - 3.332 zł oraz z tytułu otrzymanego zasiłku pogrzebowego - 

4.000 zł. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 7.332 zł z przeznaczeniem na: zakup 

materiałów i wyposażenia, opłaty związane z ubezpieczeniem mienia oraz podatek od 

nieruchomości w związku ze zmianą stawek w 2025 roku. Zarząd wyraził zgodę.

W związku z pismem Burmistrza Miasta Koła - informacja o niekontynuowaniu współpracy 

w partnerstwie nad projektem „Rozwój miasta Koło w ramach Szwajcarsko - Polskiego 

Programu Rozwoju Miast” Skarbnik proponuje wycofanie środków zabezpieczonych na ten cel 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu. Zarząd wyraził zgodę.

Ad 5.
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami p. Ziemniak przedstawił projekt uchwały 

Rady Powiatu Kolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kole (dot. budynku stacji dializ oraz 

obszaru przyległego). Zarząd nie wniósł uwag do projektu.

Następnie p. Ziemniak przedstawił wniosek Pełnomocnika firmy Energa o przygotowanie 

opinii w sprawie przebudowy linii napowietrznej elektro - energetycznej relacji Barłogi - 

Kopalnia Soli w Kłodawie. Projekt opinii przygotowany przez Naczelnika jest pozytywny. 

Zarząd również pozytywnie opiniuje wniosek.

4



Starosta poruszył temat pisma:

• Burmistrz Miasta i Gminy Przedecz - prośba o nieodpłatne przekazanie na rzecz gminy 

Przedecz nieruchomości położonych w obrębie Przedecz o łącznej powierzchni 0,4808 

ha (ul. Żałobna w Przedczu), której właścicielem jest Powiat Kolski. Gmina Przedecz 

planuje inwestycję polegającą na budowie parkingu przy ww. drodze. Sprawę 

skierowano do Powiatowego Zarządu Dróg w Kole.

• Liceum Ogólnokształcącego w Kole - zawiadomienie o wynajmie po raz pierwszy sali 

na szkolenia. Zarząd zapoznał się.

Ad 6.
Zarząd zapoznał się z następującymi pismami:

1. Ministra Edukacji - informacja na temat kwot potrzeb oświatowych na rok 2025 oraz 

o założeniach przyjętych do ich obliczenia.

2. Ministra Finansów - informacje o ustalonych na 2025 r. kwotach: należnych dochodów 

z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych i podatku dochodowym 

od osób prawnych, należnej subwencji ogólnej, wynikającej z kwoty ujętej w ustawie 

budżetowej na rok 2025, potrzeb finansowych, korekty z tytułu zamożności, a także 

o środkach wynikających z podziału części rezerwy na uzupełnienie dochodów 

jednostek samorządu terytorialnego w 2025 r.

3. Referatu ds. Obsługi Finansowej Oświaty - Dyrekcja Zespołu Szkół Ekonomiczno- 

Administracyjnych w Kole przekazuje informację o braku umorzonych wierzytelności 

oraz udzielonych ulg w spłacie wierzytelności (roczne) za 2024 r.

4. Referatu ds. Obsługi Finansowej Oświaty - Dyrekcja Liceum Ogólnokształcącego 

w Kole przekazuje informację o braku umorzonych wierzytelności oraz udzielonych ulg 

w spłacie wierzytelności (roczne) za 2024 r.

5. Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu - prośba 

o wyrażenie zgody na umożliwienie podłączenia automatycznego analizatora 

zawartości stężenia tetrahydrotiofenu (THT) w paliwach gazowych przy istniejącej 

stacji pomiarowej gazu, która znajduje się na terenie szkoły. Zainstalowanie ww. 

urządzenia zwiększy bezpieczeństwo publiczne przy rozprowadzaniu i użytkowaniu 

paliw gazowych na terenie szkoły. Zarząd wyraził zgodę.

6. STRABAG Sp. z o.o. - dot. możliwości wykonania dróg dodatkowych - serwisowych 

w konstrukcji o nawierzchni bitumicznej w związku z realizacją zadania „Budowa 

północnej obwodnicy Koła w ciągu drogi powiatowej nr 3205P”. Wicestarosta 
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poinformował, że podczas rady budowy omówiono szczegółowo problematykę 

związaną z technologią wykonania oraz z koniecznością podniesienia niwelety. 

Omówiono zakres prac koniecznych do wykonania, możliwy termin realizacji prac 

dodatkowych oraz warunki finansowe. Wykonawca zadania przedstawił kosztorys 

wykonania dróg serwisowych na kwotę 8.052.288,91 zł brutto. Jest on na etapie analizy. 

Firma obsługująca zadanie pod kątem prawnym zwróciła uwagę, że w przypadku 

realizacji prac dodatkowych w kwocie przedstawionej przez Wykonawcę Powiat 

znacząco pomniejsza środki pozostawione w rezerwie zadania.

Ad 7.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta dokonał zamknięcia posiedzenia Zarządu 

Powiatu Kolskiego.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Anna Krupińska
.....^£L........

Podpisy Członków Zarządu:

1. Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar Banasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak
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